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Věc: Odpověď na interpelaci z 18. června 2024 - „Co bude se ztransparentněním rozhodování o 

umisťování v domovech s pečovatelskou službou?“

Vážený pane zastupiteli, 

Jedním z našich cílů je odstranění byrokratických neopodstatněných postupů, 

zprůhlednění systému, zjednodušení procesů a zkrácení lhůt k vyřizování. Tedy vše ve prospěch a 
ulehčení života občanů za podmínky dodržení zákonných norem.

Vše výše zmiňované bylo naplněno zrušením pracovní skupiny pro umísťování do domů 
s byty zvláštního určení /dříve Domovy s pečovatelskou službou/, která duplovala činnost 

sociálních pracovnic a Komise sociální. Podmínky, při kterých svého času vznikla, již neplatí.

V současné době jsou žádosti ihned zpracovávané, probíhají bezodkladně sociální šetření, 
případně místní šetření a podle potřeb i další, ze strany sociálních pracovnic Odboru sociálních 
věcí Úřadu MČ Praha 1, který následně vydává doporučení. Toto doporučení přezkoumává Komise 
sociální, ve které je zastoupení všech politických subjektů zvolených do zastupitelstva MČ Praha 
1, aby nic nebylo zanedbáno. Doporučení komise sociální je předloženo Radě MČ Praha 1, která 
rozhoduje o schválení nájemní smlouvy. Lhůta, ve které se původně rozhodovalo, byla 

nepřiměřené dlouhá a procesy brzdily rychlá řešení, což může být v případě seniorních občanů 
fatální. Rychlá reakce na umístění do domu s byty zvláštního určení je prioritní. 

Na závěr si opět dovolujeme připomenout, že naše první varianta povolební spolupráce 
byla s Vámi a fakt, že sociální témata jsou naší prioritou. Nakonec Vás rádi informujeme o tom, že 
v Komisi sociální je naším nejbližším partnerem a kolegyní, se kterou se nám ideálně pracuje  paní 
Kosíková z Vašeho zastupitelského klubu.

V úctě a s pozdravem

Ivana Antalová, radní pro sociální věci a bezbariérovost

Martin Arden, předseda Komise sociální


